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Sakliste og saksdokumenter for årsmøte i Leinstrand Idrettslag 2022 
 

Styret viser til innkalling til årsmøte av 01.02.2022.  

Årsmøtet avholdes den 03.03.2022 kl. 20:00 i Leinstrand IL Klubbhus. 

Under følger saklisten for årsmøtet: 

 

Sak 1:   Godkjenne de stemmeberettigede 

Sak 2:  Velge dirigent(er) 

Sak 3:   Velge protokollfører(e)  

Sak 4:   Velge to medlemmer til å underskrive protokollen  

Sak 5:   Godkjenne innkallingen 

Sak 6:   Godkjenne saklisten 

Sak 7:   Godkjenne forretningsorden 

Sak 8:   Behandle idrettslagets årsberetning, herunder eventuelle gruppeårsmeldinger 

Sak 9:   Behandle idrettslagets regnskap i revidert stand 

Sak 10: Behandle forslag og saker 

Sak 10.1: Søke om opptak i Norges kampsportsforbundet 

Sak 10.2: Oppstart organisert fotballtrening  

Sak 10.3: Vintertrening for de yngste 

Sak 11: Fastsette medlemskontingent og treningsavgift, eller gi fullmakt til å fastsette 

treningsavgifter. 

Sak 12:  Vedta idrettslagets budsjett 

Sak 13:  Behandle idrettslagets organisasjonsplan  

 

PAUSE:  Kaffe og kake  

  Utdeling av utmerkelser 

 

Sak 14: Foreta følgende valg: 

14.1  Styre: 

- leder 

- nesteleder  

- styremedlemmer  

- varamedlemmer  

 



14.2  Kontrollutvalg: 

- medlemmer 

- varamedlem 

14.3  Representanter til ting og møter i de organisasjonsledd idrettslaget har 

representasjonsrett eller gi styret fullmakt til å oppnevne representantene 

 

14.4  Valgkomité: 

- leder   

- medlemmer  

- varamedlem  

 

14.5  Øvrige valg i henhold til idrettslagets organisasjonsplan. 

Valg av styrer i avdelingene 

 

 
 
 
Vedlagt følger følgende dokumenter: 
- Styrets forslag til forretningsorden 
- Idrettslagets årsberetning, herunder eventuelle gruppeårsmeldinger  
- Regnskap i revidert stand 
- Kontrollkomiteens beretning - kommer 
- Forslag og saker 
- Styrets forslag til medlemskontingent, og eventuelt treningsavgifter eller vedtak om fullmakt 
- Styrets forslag til budsjett 
- Styrets forslag til organisasjonsplan  
- Valgkomiteens innstilling - kommer 
- Styrets innstilling til ny valgkomité - kommer 
 

Ved spørsmål om årsmøtet, kan leder Johanne Storler kontaktes på leder@leinstrandil.no . 

 

 

Med vennlig hilsen 
 
Styret  
 

 

 

 

 

 

  

mailto:leder@leinstrandil.no


Sak 7: Godkjenne forretningsorden for gjennomføring av årsmøte i Leinstrand idrettslag  
 

1. Gjennomføring av årsmøtet 

1.1 Årsmøtet ledes av den valgte dirigenten, og skal gjennomføres i samsvar med NIFs lov og denne 
forretningsorden. 

1.2 Enhver som ønsker ordet på årsmøtet, må melde seg til talelisten og kan bare tale til årsmøtet når 
dirigenten har gitt vedkommende ordet. 

 

2. Taletid 

2.1 Medlem/årsmøtevalgt organ med forslag på saklisten, gis nødvendig taletid for å presentere forslaget. 

2.2 For etterfølgende innlegg, er taletiden tre minutter for første innlegg, to minutter for andre innlegg og ett 
minutt for tredje innlegg. Ingen gis rett til ordet mer enn tre ganger i samme sak. 

2.3 Etter forslag fra dirigenten eller et medlem/årsmøtevalgt organ, kan årsmøtet beslutte å: 

- sette strek for de inntegnede talere 

- sette strek for nye forslag 

- øke antall innlegg 

- endre taletiden 

- gi taletid til personer uten talerett 

2.4 Person med talerett som ber om ordet til forretningsorden har ett minutt taletid. 

 

3. Behandling av forslag på årsmøtet 

3.1 Person som vil fremme eventuelle forslag/endringsforslag, under årsmøtet må meddele forslaget skriftlig 
til dirigenten og være signert av medlemmet.  

3.2 Forslag kan bare fremmes i saker som står på saklisten. 

3.3 Etter at saklisten er godkjent, kan ikke forslag som fremgår av saklisten trekkes uten at årsmøtet 

aksepterer dette. 

 

4. Stemmegivning 

4.1 Stemmegivning gjennomføres i samsvar med dirigentens angivelse.  Dirigenten skal klart angi hvilken 
sak det skal stemmes over. 

4.2 Dersom det kreves eller er nødvendig med skriftlig avstemming, skal avstemming skje ved å benytte 
skriftlig skjema. 

 

5. Protokoll 

5.1 Det føres protokoll over årsmøtets forhandlinger. Protokollen føres av de årsmøtet har valgt til å føre 
protokoll. 

5.2 I protokollen innføres hvem som har hatt ordet i sakene, hvilke forslag som er fremmet, hvem 

som er forslagsstiller, hvilke vedtak som er fattet i den enkelte sak, og resultatet av 

avstemninger med antall stemmer for og imot og ev. blanke stemmer. 

5.3 Protokollen skal publiseres på idrettslagets hjemmeside så snart den er godkjent.  
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Styrets sammensetning 

Leder: Johanne Storler    Styremedlem, leder i fotballavd.: Rune Fillingsnes 

Nestleder: Svein Tore Sæther   Styremedlem, leder i skiavd: Bjørn Helge Græsli 

Styremedlem, kasserer: Pål Jakob Ekren  Styremedlem, leder i skøyteavd.: Astrid V Nordheim 

Styremedlem, sekretær: Anette Urheim Styremeldem, leder i Allidretten: Therese Iversen 

Styremedlem: Janne Hesseberg Græsli  Styremedlem, leder i Trimavd.: Kirsten Aa Vågø 

Varamedlem: Philipp Nypan Rotter   

Varamedlem: Kristine Hjellen 

 

Valgkomité:     Amund Bredeli, Bjørn Tore Berntzen, Hege K Fordal 

Kontrollutvalg:     Oddvar Sæther, Geir Arne Leinum, vara Kristin Stene

      

 

 Styrets arbeid 

Styremøter 

Det er avholdt 14 styremøter hvor 120 saker er behandlet. 

  

Også i 2021 kom korona-pandemien til å prege aktiviteten i idrettslaget som i samfunnet ellers. Nok 

en gang har en viktig oppgave vært å sørge for at all aktivitet skulle skje innfor de til enhver tid 

gjeldende smittevernregler. Når det er sagt, så har avdelingene lagt godt til rette for best mulig 

aktivitet innenfor rådende regelverk 

Arbeidet i kjelleren på samfunnshuset har fortsatt gjennom 2021, og vi nærmer oss åpning. Også i år 

er omfanget av dugnader redusert på grunn av koronarestriksjoner. At vi nærmer oss åpning kan vi 

først og fremst takke Pål Jakob Ekren for. Sammen med noen få andre har han lagt ned en 

formidabel innsats for å ferdigstille treningsrommet. Treningsrommet vil bli et godt tilskudd til lagets 

anlegg, og gi mulighet til aktivitet for medlemmer i alle aldre.  

Ishallprosjektet på Klett ble forsinket av at vi måtte gjennom en regulering. Norconsult er engasjert 

for å gjennomføre denne prosessen. I forbindelse med oppstart av reguleringsprosessen ble det 

arrangert et folkemøte i samfunnshuset, der stemningen rundt ishall i det alt vesentlige var positiv. I 

tillegg til at reguleringsprosessen tar tid, er det også en god del avklaringer med kommunen som må 

på plass før det er klart for oppstart.  

Styret utredet i starten av året muligheten for å kunne ansatte/leie inn en administrativ ressurs. Vi 

konkluderte da med at med det aktivitetsnivået som per i dag er i klubben, anses det å være for 
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kostnadskrevende å skulle dekke inn en slik innleie/ansettelse. Videre jobbing med 

innleie/ansettelse av administrativ ressurs ble utsatt, men vil nok bli aktualisert om vi kommer i gang 

med bygging av ishall. 

For tredje år på rad, etter en liten pause med LIL-avisa, kom det en utgivelse rett før jul. Vi mener 

avisa gir en god oversikt over aktiviteten i idrettslaget, og håper på denne måten å motivere flere til 

å melde seg inn som medlemmer.  

Også denne høsten fikk vi gjennomført et loppemarked, vi rakk det før landet igjen stengte ned en 

periode. Dette loppemarkedet fikk vi gjennomført i samfunnshuset, og nok en gang ble det et 

vellykket arrangement med godt resultat. Dette gjør oss i stand til blant annet etablering av 

treningsrommet i kjelleren på samfunnshuset og å holde treningskontingentene lave.   

Vi har gjennomført samarbeidsmøte med Byneset iht. den samarbeidsavtalen som er inngått mellom 

de to lagene.   

Styret jobber med å ferdigstille en klubbhåndbok for LIL. Planen er å samle rutiner, instrukser og 

maler slik at det blir lettere tilgjengelig for både tillitsvalgte og medlemmer.   

  

Aktivitet 
Når det gjelder aktiviteten i idrettslaget så henviser vi til årsmeldingen fra de ulike avdelingene.  

Vi vil likevel nevne at Trimavdelingen i sitt andre år, også har bidratt til mye aktivitet for både 

gammel og ung. Trimpoeng ble samlet tidlig og seint over hele bygda, både til fots og på sykkelsetet. 

I et år med lite sosiale arrangement traff befolkningen på hverandre på de utroligste steder rundt 

omkring. 

Idrettsuka ble arrangert for 15. gang, igjen med stor suksess.  Idrettsuka byr på mye mestring og 

glede, og er sosialt for barna. Det jobbes med å få inn nytt blod i arrangementskomiteen. Det er 

viktig at noen vi ta over ansvaret for idrettsuka og få et eierforhold til arrangementet.   

Medlemstall 

 0-5 år 6-12 år 13-19 år 20-25 år 26 år og 

eldre 

Totalt 

Kvinner 4 54 38 22 129 247 

Menn 7 83 60 26 150 326 

Totalt 11 137 98 48 279 573 

 

Medlemstallet i idrettslaget har også i 2021 blitt redusert. Nedgangen skyldes reelle utmeldinger og 

redusert antall aktive, men fortsatt en del som skyldes opprydding i gamle og passive medlemmer. 
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 Årsregnskap  

 Regnskapet viser et underskudd for året på 550.350. Resultatet er ca 30.000 dårligere enn i fjor, 

men 760.000 bedre enn budsjett. Avdelingene går samlet med overskudd. Underskuddet kommer i 

hovedsak av kostander knyttet til oppussing av kjelleren som er belastet regnskapet med 1,1 mill. 

Balansen viser at vi har bankinnskudd på 3,7 mill, og en egenkapital på 2,65 mill. Vi har ikke 

rentebærende gjeld. 

Regnskapet vedlegges årsberetningen sammen med rapport fra kontrollutvalget 

Styret vil til slutt takke alle som har bidratt i løpet av året – som aktive, trenere, foreldre, tillitsvalgte, 

sponsorer og øvrige støttespillere 

 

For styret i Leinstrand Idrettslag 

 

Johanne Storler 
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  Årsberetning til årsmøte 
 

 

 

Årsberetning 
 

 

Leinstrand Idrettslag, allidrett 

 

 

 

2021 

 
Sammen med årsregnskapet skal årsberetningen gi et bilde av aktivitet og økonomisk status i 

idrettslaget. 
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Styrets sammensetning, allidrett 

Leder: Therese Iversen 

Styremedlemmer: Kai Robert Vandsvik,Fredrik Fyhn Hagen 

Styrets arbeid 

Styremøter 

Det er avholdt 2 styremøter hvor 4 saker er behandlet. 

Aktivitet 
Leinstrand IL, avd. Allidrett 

Sesongen 2021 har vært en god sesong der alle treninger har kunne vært gjennomført som normalt 

tross Covid-19 pandemi. Allidretten er ett tilbud for alle mellom 5-8 år, der vi i år har hatt barn 

mellom 5-7år. Det er 37 barn som har deltatt på våre aktiviteter, men ikke alle har vært med på alle 

treninger. Oppmøtet har stort sett lugget på 15-22 barn på hver trening. 

Høydepunktet på vårsesongen var nok ride-treningene der vi var over 30 stykker begge gangene. 

Høydepunktene i høstsesongen, i alle fall hvis vi skal måle etter oppmøte, har vært 

friidrettsmesterskapet som ble gjennomført i september, hvor alle fikk sin fortjente gullmedalje for 

kjempeinnsats, lommelykttur rundt Lauglovannet med felles kveldsmatspising i gapahuken, samt 

vanntilvenning med instruktører i Husebybadet på søndager i november. Dessverre ble november 

mye preget av sykdom,men mange hadde meldt seg på og ønsket å være med. 

Vurdering av aktivitet i forhold til mål 
Årshjulet: Målet er at deltakerne i allidrettsavd. skal introduseres for idrettslagets andre idretter, 
som fotball, friidrett, ski og skøyter. I starten av året fikk deltakerne deltatt på skøyteskole i regi av 
skøyteavd. Og tilbud om skileik på Skogly. I september var det fotball og friidrettsøkter med 
ungdommer fra de aktuelle avdelingene som ledere,noe som var veldig populært blant barna. 
Ungdommene fra friidrett sammen med leder fra friidrett gjennomførte også friidrettsmesterskapet.  

 

Medlemstall 
Medlemsoversikten viser aktive barn innen Allidrettsavdelingen. 

 0-5 år 6-12 år 13-19 år 20-25 år 26 år og 

eldre 

Totalt 

Kvinner 5 15    20 

Menn 6 11    17 

Totalt 11 26    37 

 



Årsmelding 2021 – Leinstrand IL Skøyteavdeling 
 

 

Styrets sammensetning i 2021: 

• Astrid Vårvik Nordheim, leder 

• Inger Sundsvold, styremedlem 

• Grunde Njøs, styremedlem 

• Paal Høyer, styremedlem  

• Lars Brechan, styremedlem 

• Camilla Fjellgård, styremedlem 

 

Skøyteavdelinga har avholdt  5 styremøter i 2021. I tillegg kommer mailkorrespondanse og 

mobilsamtaler. 

Andre som har hatt verv for skøyteavdelinga i 2021: 

• Einar Holstad, Leder i Sør-Trøndelag Skøytekrets og overdommer for Leinstrand il 

• Inger Sundsvold, sekretær i Sør-Trøndelag skøytekrets 

• Einar Holstad, Kristian Sundsvold og Pål Høyer  er utdannet startere på kretsnivå. 

Trenere og løpere: 
Skøyteavdelinga hadde i året 2021 -  35 løpere i yngres gruppe som er fra 8-15 år, 1 junior A, og 1 senior, 

samt 3 veteraner. I tillegg kommer skøyteskolen som rekrutterer til den yngre gruppa. 

 

Klubben hadde følgende treningsgrupper i 2021: 

• Rekrutt/yngres gruppa, 8-12 år. 

Grunde Njøs, Merethe Tvedt, Stig Morten Hammernes, Johanne Ekren, Monica Høyer og 

Astrid Vårvik Nordheim er trenere for denne yngste treningsgruppa. Dette er ei gruppe med 25 

 barn. Denne gruppa har sine treninger på Leangen hurtigløpsbane. Vi har i tillegg et godt 

samarbeid med Tsk og Spkl Falken på isøktene, dog noe redusert dette året pga covid.  

 

• Juniorgruppa 13-15 år. Espen Tveit og Astrid Vårvik Nordheim har hatt ansvaret for denne 

gruppa som har bestått av 10 løpere. Også Grunde Njøs har hjulpet til her. Gruppa har hatt sine 

treninger på Leangen hurtigløpsbane fra nov-mars. På vår og sommer/høst har denne gruppa 

treninger både på klett, Dalgård og Leangen. 

 

• Grunde Njøs og Astrid Vårvik Nordheim hadde også ansvaret for skøyteskolen ses. 20/21  med 

god støtte fra Malin Indergård, Monica Høyer, Stig Morten Hammernes, Martin Vårvik 

Nordheim, Odd Eirik Igland, og hjelp fra våre juniorer. Skøyteskolen 21/22 startet opp først på 

desember. Instruktører er Malin Indergård, Grunde Njøs, Monica Høyer, Stig Morten 

Hammernes og Astrid Vårvik Nordheim, samt hjelp fra våre juniorer.  Skøyteskolen arrangeres 

på skøytebanen klett så fremst forholdene tilsier det, ellers blir den arrangert på Leangen 

hurtigløpsbane. 

 

 

Carina hadde i sesongen 20/21 og 21/22 et samarbeid med Team sprint, som igjen har et tett samarbeid 

med NSF landslag. Team sprint har sitt tilholdssted på Hamar. Emile Jagtøyen ga seg i mars, etter 

sesongen 20/21.  

Styret ønsker å rette en stor takk til våre trenere for de mange timene de legger ned til det beste 

for løperne og for klubben.   

 



 

Sportslig aktivitet: 
Skøyteskolen: 

En flott vinter værmessig gjorde at vi fikk stabile fine forhold på skøytebanen på Klett i januar og 

februar 2021.. Vi fikk avviklet skøyteskoler hver mandag (2 stk på samme kveld med start kl 1700 og 

1815), 3 stk skøytekaruseller/klubbmesterskap og aktivitetsdager for både skolen og barnehagen. 

Deltagelsen på skøyteskolen var på hele 80-90 stk inkludert idrettsskolen fra av Byneset som hadde ca 

45 deltagere.  Disse mandagskveldene er preget av mye lek på isen og er en viktig del av 

rekrutteringsprosessen for skøyteavdelingen. Byneset idrettsskole var også med på skøytekarusellene 

som ble arrangert rett etter skøyteskolen. 

Vi startet opp med skøyteskole igjen 7. des.-21 på Klett og fikk arrangert skøyteskole på klett 3 ganger 

før jul. I jula kom mildværet, men noe kulde først på januar gjorde at vi hadde fin is på klett 10. januar. 

Da fikk vi arrangert 2 stk skøyteskoler på samme kveld med til sammen 90 deltagere. Også i år har vi 

et flott samarbeid med Byneset idrettsskole som kommer på våre skøyteskole med mange barn. Det 

kreves flere instruktører og planlegging i forhold til grupper og kohorter pga covid, men det fikser vi 

bra. I skrivende stund så har det vært en mild vinter som har gjort at vi har måttet flytte skøyteskolen 

til Leangen siden 17. januar. Det har vært god deltagelse på tross for flytting til Leangen samt mye 

korona-smitte. 

 

 

 

 

Klubbmesterskap 2021 for rekrutt 2 og eldre ble arrangert  på Leangen i begynnelsen av mars i 

samarbeid med sp.kl. Falken og Tsk.  Her deltok 27 stk fra Leinstrand il. I tillegg arrangerte vi 

klubbmesterskap for de yngste/skøyteskolen på Klett i begynnelsen av februar med ca 45 deltagere. 

 

 

Sommeris i Vikingskipet, august, Hamar:  

Totalt 13 løpere og to trenere samt foreldre tok turen til sommeris i Vikingskipet. Hamar il hadde god 

kontroll med smittevernregler og hvordan øktene ble avviklet. Vår senior, Carina var der i 14 dager og 

trente med Team sprint. Det ble ei flott uke på Hamar med mange gode isøkter. Vi avsluttet samlinga 

med Landsmesterskapet på skøyter for 12 år og eldre.  

 

 



Høstsamling 1 – Arena Nordvest, Krisitansund, 08.- 12. oktober 

I høstferien hadde vi en samling i Arena Nordvest, Kristiansund.  20 løpere og en del foreldre var med, 

samt 4 trenere. Løperne fikk mange gode økter gjennom de 5 dagene. Noen deltok også på testløp og 

satte nye personlige rekorder. Det ble ei flott samling med mye sosialt. En flott gjeng å dra på tur med.  

 

 

 

Denne gruppa har også hatt flere dagsturer til Fosenhallen i høst frem til det ble is på Leangen  2. 

november 

 

Høstsamling nr 2 – Fosenhallen, Bjugn, 29.-31- oktober   

En ny samling sto for tur siste helga i oktober. Denne gangen dro vi til Fosenhallen og Bjugn. Her 

bodde vi felles på Bakkan wahl. En flott samling med felles middag lørdagskveld samt halloween 

party som foreldre hadde stelt i stand. Stor fremgang på isen under flotte forhold i Fosenhallen. 

 

 

 



Sportslige resultater: 
 

 

NM 2021 sprint/allround/enkeltdistanse, 5.-7. mars, Hamar 

 

Carina Jagtøyen – enkeltdistanser: 3. pl. og bronse på 500m . 5. plass på 1000m.  

Sammenlagt sprint: 3. plass og bronse  

 

 

Norges Cupen 20/21 

Ble veldig amputert pga mange avlysninger (Covid). Kun 2 av 8 stevner ble gjennomført. 

Fra Leinstrand il deltok Carina Jagtøyen. 

 

 

LM (Landsmesterskap på skøyter) i Vikingskipet, 06.-08. august 2021. 

LM skulle egentlig vært arrangert i februar 2021 men pga covid så ble det utsatt til sommerisen på 

Hamar. Løperne stilte da i de klassene de ville gått i under LM i februar.  

Her stilte vi med 5 utøvere. Oliver Fjellgård Lyby, Nathaniel Høyer, Sebastian Strand Bjørkum og 

Kevin Walker i 12 årsklassen, samt Tuva Sundsvold i 14 årsklassen. Alle fem presterte på sitt beste og 

gikk inn til flotte personlige rekorder på sine distanser. Oliver gikk inn til sølv på 500m og 1000m, 

samt bronse på 1500m. Nathaniel gikk inn til flotte 4. plasser både på 500 og 1500m. Han falt 

dessverre på 1000m. Sebastian fikk 12. pl på 500, 11. pl på 1000. Han gikk en god 1500m som hadde 

holdt til 8, plass men ble dessverre disket. Kevin fikk en  10. plass på 1500m som var hans beste 

distanse. Tuva gikk inn til 5. pl på 100m og 9. pl. på 500m. Hun var dessverre uheldig falt både 1000 

og 1500m 

 

Ekstra artig at vi for 2. gang ble tildelt rekrutteringspris fra NSF for beste vekstklubb 2020. Vi fikk 

også denne prisen i 2019. 

 

 



 

 

 

KM sprint/allround 2021 ble arrangert 05.12.20. 

Gutter 12 år:  

Kretsmester sprint: Oliver Fjellgård Lyby 

Sølv til Sebastian Strand Bjørkum 

Bronse til Kevin Walker 

Gutter 12 år allround 

Sølv til Nathaniel Høyer 

 

 

Rekruttene/10-14 åringene har gjennom sesongen deltatt på kretsstevner/rekruttløp på Leangen og i 

fosenhallen. Klubben har dominert listene på kretsstevnene med sine mange deltagere. Under Kåre 

Vårvik’s minneløp 7. mars hadde vi med hele 47 deltagere. Totalt var det rekorddeltagelse på 

minneløpet med 107 deltagere. 

 

 

Norges største barne- og ungdomsstevne, Sandefjordløpet på Hamar, 2021 – ble dessverre avlyst 

pga covid. 

 

Arrangementer 
Leinstrand il arrangerte 2 kretsstevner i 2021. I tillegg var vi med å arrangerte 5 kretsstevner sammen 

med Trondheimsklubbene (Trondheimsalliansen).  Vi arrangerte Kåre Vårvik’s minneløp den 7. mars 

med rekorddeltagelse på 107 deltagere. Dette var 2. gang vi arrangerte minneløpet. Det ble et flott 

arrangement og gjennomføringen av stevnet gikk som planlagt. 

Vi var også med å arrangerte NM junior sprint på Leangen 27.-28- februar-21 sammen med 
trondheimsklubbene (Trondheimsalliansen) Anlegg 

 

 

ANLEGG 

Sesongen 20/21 ble en  god vinter værmessig sett med tanke på islegging av banen på Klett. Vi hadde 

is på klett stort sett hele vinteren. Skøytebanen er viktig for bygda, da både skole og barnehager bruker 

den flittig. Det er også viktig for skøyteavdelinga å få arrangert skøyteskole og karuseller på 

Klett/nærmiljøet. Vi merker det er større engasjement/deltagelse på de skøyteskolene vi får arrangert 

på Klett. Tusen takk til Trondheim kommune for at de lager fin is på Klett når været tillater det.  

Med de milde vintrene vi har hatt og kommer til å få fremover pga utfordringer med klimaet, så er vi 

nesten avhengig av en skøytehall for å opprettholde aktivitet i årene fremover. Vi er godt i gang med 

planlegging av hall. Viser her til eget skriv om prosjektet. 

 

 

Økonomi 
Skøyteavdelinga har hatt et år med meget god aktivitet på tross for covid. Omsetning i 2021 ble på ca 

412000. Viser til regnskap som legges ut på årsmøtet. 

Korona-restriksjoner gjorde at vi fikk mindre kostnader på bl.a. mindre reiser og avlyste stevner, 

spesielt NC hvor startkontigenten er høy.  

Styret ønsker å berømme løpere og foreldre for kjempegod dugnadsinnsats også dette året. Vi ønsker 

også å takke for de veldig viktige bidragene vi får fra Idrettsbingoen i Trondheim. 



 

STOR TAKK til våre sponsorer som har støttet aktiviteten i skøyteavdelingen.  

Våre sponsorer i 2021 har vært:  

• Terminalen Rigg AS 

• Ekra Gartneri og Hagesenter AS 

• Senterkontoret ved Melhustorget 

• Haugnæss AS 

• Circle K, Klett 

• Fiskå Mølle Trøndelag AS 

• Robito as 

• Egon City Syd 

 

 
 

 

 

 

For styret 

Astrid Vårvik Nordheim 

Skøytestyrets leder 



Ishall Klett – kort status 
 

• Pågående reguleringsplan. Skal inn til 1.gangs behandling mars. 

o Uklarhet rundt geoteknisk rapport – avklaring -> behov for 

tilleggsundersøkelser. 

o Fleste andre områder avklart. 

• Investeringskostnader 40 mill. Snittkost flere tilbydere. Forh.vis sterk prisoppgang 

råvarekost siste år. 

• Driftskostnader 4,6 mill. Pr 9.2.22 (Største post strøm: 2,3 mill:Inkl 

undervarme/smeltegrop, driftsper. 8mnd(!). Snitt 4900 kwh pr dag, pris 2 kr pr 

kwh.) 

• Interkommunalt prosjekt? Melhus kommune aktuell med hvor stor andel.  Min. krav 

5%. Behandles Melhus komm. Mars/april 

• Selvfinansiert via Spillemiddelfinansiering i tillegg til midler fra Trondheim kommune 

hvis Melhus blir med. 

• Tidshorisont ferdig regplan sep. 22. 

Utfordringer: 

• Geoteknikk/grunnforhold. Bebyggbart men trenger supplerende undersøkelser. Foretas av 

kommunen feb/mars. 

• Plassering/utforming. Garderober på kort- eller langside. Klubbhus – tiltak for 

sammenbygging, alternativt flytting/riving (worstcase). Har sammenheng med konklusjoner 

av kommende grunnundersøkelser. 

• Driftskostnadene: Usikkerhet rundt totalt ant kwh (Ev. undervarme for å hindre permafrost – 

som igjen avhenger av konklusjoner videre grunnundersøkelser, driftsperiode fra 5-8 mnd 

hvor de nærmest sommeren koster mest ift forbruk og øker fare for permafrost(?)) Og 

usikkerhet rundt framtidig prisnivå pr kwh. 

• LIL ønsker ikke ishall for enhver pris. Hva er grensen? Ev. revurdere hall. Kun isflate eller 

enkleste av hallbygg som kun finansieres gj Trh. komm tilskudd 13,3 mill?  

 

 



    
 

ÅRSMELDING 2021 FOTBALLAVD. 

 

Styrets sammensetning 

 Leder   Rune Fillingsnes 

 Sportslig leder  Morten Bøstein-Melhus 

 Styremedlem  Lene Kverndal 

 Styremedlem  Kjetil Bjørkum 

 Styremedlem  Elisabeth Bjørnbeth 

 Styremedlem  Hjørvard Bjørnbeth 

 Styremedlem  Magnus Molde Jensen 

 

Styrets arbeid 

Det er avholdt 6 styremøter samt en del kommunikasjon på mail/tlf. 

I tillegg har vi også deltatt på møter/forum gjennom fotballkretsen samt hatt en del møter med 

Byneset og Gimse ang samarbeid og samarbeidslag for sesongen 2022. 

 

Aktivitet 

Vi har i år hatt ca 100 spillere med på organisert treninger og kamper fordelt på 

G2014, G2012, G2011, G2010, G2008, herre senior og dame senior. 

I tillegg har vi 18 dommere i klubben hvor av 13 er klubbdommere, 2 stk rekruttdommere og 

3 stk kretsdommere. Det er ikke avholdt klubbdommerkurs i 2021 men er planlagt gjennomført i  

april 2022. 

På grunn av covid, ble det ikke sesongstart før i slutten på mai for de yngste 7-10 år (sonekvelder). 

Resten måtte vente til høstsesongen med seriespill. 

I de yngste klassene (7-10 år) har vi stilt med lag på sonekvelder i sone Sør.  På hver sonekveld spiller 

hvert lag flere kamper. På grunn av maks antall personer pr arrangement, ble sonekveldene delt opp 

i to slik at når LIL arrangerte en sonekveld så var det kun et halvt arrangement mot normalen. Det ble 

ikke så mye å tjene på kiosksalg som normalt, men det viktigste uansett var at ungene fikk spille 

kamper. 

7 åringer spilte 3v3, 8 og 9 åringer spilte 5v5, mens 10 åringene spilte 7v7.  Vi har kun stilt lag i 

gutteklassen, slik at de jentene som har vært aktive har spilt på guttelag.  

I klasse 11 år hadde vi ett guttelag (7`er) og i klassen 13 år hadde vi et guttelag (9`er). 

I seniorklassen stilte vi et 7`er lag i dame senior og et 11`er lag i herre senior. 

Begge lagene gjorde det bra i serien hvor det ble en 2 plass på begge. 

Damer senior fikk litt problemer med antall spillere utover høsten grunnet corona, militærtjeneste og 

studier, men de kom seg gjennom sesongen med akkurat nok spillere til slutt.  

 



    
 

Det kan nevnes at vi til sesongen 2022 har inngått et samarbeid med Byneset og meldt på et dame 

senior lag Leinstrand/Byneset i 4 div. 

Noen av lagene har også deltatt på noen innendørscuper i høst, noe som er veldig populært. 

 

 

 

 

Vi har et mål fremover om at flest mulig av våre trenere skal gjennomføre trenerkurs. Dessverre var 

det kun 1 som deltok fra Leinstrand i 2021.  

Lagene har «i sesong» trent på vår kunstgressbane og gressbane. Når det gjelder gressbanen, så har 

vi hatt noen få ildsjeler som har sørget for at banen til enhver tid blir klipt.  
 

Økonomi 

I skrivende stund ser det ut som om årsregnskapet viser et lite overskudd. 

 

Takk til 

Styret i fotballavdelingen vil til slutt ønsker å rette en stor takk til trenere, lagledere, kampverter, 

kakebakere, kioskverter og andre bidragsytere slik som våre sponsorer. Og til alle foreldre og søsken 

som har stilt opp både som sjåfører, på dugnader og som heiagjeng i løpet av året 2021. Det er alle 

dere som gjør det mulig å gjennomføre fotball på Leinstrand. 

 



 

Årsmelding 2021  

Leinstrand IL, Ski- og friidrettsavdelingen   
  
  

  

  

 
  

Styrets sammensetning:   
Leder:  

Bjørn Helge Græsli  

 

Medlemmer:  

Camilla Sørgjerd   

Mikael Ferm   

Bjørn Kringen  

Anne Husby   
  

Vara:   

Jan Erik Eggan  

   

   

Styrets aktivitet:   

Ski- og friidrettsavdelingen har avholdt totalt 7 styremøter i 2020, fysisk eller digitalt.   

Styret er også direkte engasjert i de fleste arrangement i regi av avdelingen. Kontakten 

holdes jevnt ved bruk av e-post, messengergruppe og ved treff under en av de ukentlige 

treningene.  



Ansvarfordeling; Camilla: treninger ski, Mikael: utleie og oppfølging av skihytta, Bjørn: 

Skileik, dugnad vinduer, Anne: Friidrett, Bjørn Helge: økonomi, regnskap, dugnader, 

oppfølging anlegg, mv  
  

  

Trenere  

Ski  

Johannes Svendsen, Victoria Sørgjerd, Endre Husby, Noah Sørgjerd, Magnus Græsli, Sara 

Møllenhus og Ingrid Lauglo. I tillegg er det flere som stepper inn ved behov. På skileik har 

Bjørn Kringen og Kai Robert Vandsvik bidratt som aktivitetsledere.   
  

Fridrett  

Johannes Svendsen, Anders I Lauglo 

   

   

Økonomien i avdelingen    

Økonomien i avdelingen er stabil. De største inntektspostene i 2021 var støtte/tilskudd samt 

dugnadsintekter (loppemarked, parkering mv). De største utgiftspostene i 2021 var 

konkurransedeltakelse (deltakeravg og reise) samt drift av anlegget på Skogly. Avdelingen 

gikk i 2021 omtrent i balanse. Aktiviteten var også i 2021 noe redusert pga  korona, dette 

gjelder først og fremst konkurranse-deltakelse og samlinger, men også treninger.  

   

   

Skiaktivitet   

Treninger     

Treningsgrupper: 8-10 år, 11-12 år og 13 år og eldre. Alle treninger i samarbeid med Byneset 

idrettslag. Antall aktive fra LIL i yngste gruppe var 3-5 unger. Aktive over 11 år i LIL er også ei 

lita gruppe på 5-6 utøvere.   

  

   

Miljøskapende tiltak:   

- varm saft i Skihytta etter trening   

- kveldsmat-treninger   

   

  

Skileik   

Skileik ble avholdt på tirsdager som er hovedtreningsdagen vår slik at de som er på skileik 

får være en del av det sosiale skimiljøet med varm saft i Skihytta.  

  

  



Arrangement   

  

Poengrenn   

Det ble arrangert 4 poengrenn som planlagt med totalt ca 40 deltakere. Premieutdeling 

etter det siste rennet.  

  

  

Sportslig    

  

Junior:   

Vi hadde i 19/20-sesongen to aktive utøvere i juniorklassen: Victoria Joakimsdatter Sørgjerd 

og Endre Husby. To flotte representanter for idrettslaget som også bidrar positivt 

miljømessig og treningsmessig med sin kompetanse fra skilinja på Heimdal vgs.  

  

Begge to har deltatt i Norgescup i sesongen 2020/21  

  

Aldersbestemt:   

De fleste lokale renn ble avlyst i 2021.  

  

Treningssamlinger/Turer   

- Grunnet lite aktivitet i koronaperioden ble det ikke arrangert treningssamling i 2021  

   

Øvrig aktivitet   

- innkreving av parkeringsavgift på parkeringsplassen ved Skogly, jan-påske.   

- løypepreparering med skuter   

- ansvar for dagens løype siste helga i mars   

- Løpende vedlikehold samt utleie av skihytta  

- vedlikehold av løypetrase   

    

Friidrettsaktivitet   
   

  

Treninger.    

Friidrett har i 2021 periodevis hatt to treninger i uka. I sommer-sesongen, etter påske, 

på Dalgård og på Skogly. I vinter-sesongen i Ranheimshallen. Mandagstreningene (som på 

tampen av 2020 måtte flyttes til søndag) er for «alle», 8-100 år, og avsluttes ofte med sosialt 

samvær på Ikea. I løpet av 2021 har det vært et stort frafall i friidrettsgruppa, og det er 

svært få aktive i Leinstrand IL, i alle fall på treninger. Heldigvis er det mange som trener i 

privat regi.  

   



Arrangement.   

  

Weiseth’s minneløp arrangert sammen med Trim og aktivitet.   

  

Graver-karusellen 

ble arrangert en gang i 2021.  

  

«Klubbmesterskap» på Klett 

med deltakere fra allidretten.   

  

Sportslig 

Skader og andre forhold har ført til at det har vært begrenset deltakelse på stevner og 

konkurranser i på. Vi kan likevel skilte med at Magnus Græsli har representert klubben med 

svært gode resultater. 

 

● Gull i kappgang under ungdomsmesterskapet på hjemmebane i Trondheim  

● Gull i kappgang under junior-NM på Askøy  

● Gull i kappgang under hoved-NM i Kristiansand, Leinstrands første 

norgesmestertittel i friidrett  

● Magnus har også hospitert på rekruttlandslaget. 

  

   

Styret i ski- og friidrettsavdelingen ønsker også i år å rette en stor takk til trenere, 

løypekjørere, vertskap ved div renn/treninger og foreldre som har stilt opp i løpet av det 

uvanlige året 2021. Noe gikk som normalt, men mye ble også utsatt eller avlyst. Det er 

likevel disse som gjør det mulig å gjennomføre den aktiviteten vi har hatt. Vi håper at det 

blir ny vekst i avdelingen når koronatiltakene legges bort, og nye årganger oppdager at det 

er gøy å løpe og gå på ski. 

 

 
  

 



Leder: Kirsten Vågø  

Styremedlem: Susanne Mellingsæter  

Styremedlem: Hege Hildrum  

Styremedlem: Karl Jørgen Strauman  

Styremedlem: Ståle Eggen  

Styremedlem: Svanaug Fallan  

Trimavdelingen arrangerer aktiviteter for hele familien.  

På grunn av korona har vi det siste året måttet tenke litt annerledes. Da dukket ideen om Trimpoeng 

opp. Ingen berøringspunkter, utføres når det passer og mulig for alle. Mer som et kinderegg! Og 

hvilken suksess! Dette var virkelig morsomt. Har vel aldri sett mer folk ut på Leinstrand. Små og store, 

gamle og unge. Noen med mål om å vinne, noen skulle slå naboen, noen brukte det for å bli kjent på 

bygda…. Mange ulike mål, men felles for alle målene: AKTIVITET! Har vel aldri vært en så tydelig sti til 

Grautsteinen. 2022 startet vi med en ny runde trimpoeng der det er mulig å ta poeng både på skitur 

og fottur.  

Vi arrangerte også Weiseths minneløp 17. august. Det ble en trivelig ettermiddag på Skogly. Den som 

var nærmest idealtid var Einar Hjellen. I konkurranseklassen vant Magnus Græsli. Neste år håper vi 

på en enda større deltakelse.  

Vi vil med dette ønske alle sammen et aktivt trimår       



Note 2021 2020

DRIFTSINNTEKTER OG DRIFTSKOSTNADER
Driftsinntekter
Salgsinntekter 1 1 300 343 744 465
Annen driftsinntekt 789 902 1 829 924
Sum driftsinntekter 2 090 245 2 574 389

Driftskostander
Annen driftskostand 2 2 654 434 3 105 910
Sum driftskostander 2 654 434 3 105 910

DRIFTSRESULTAT -564 189 -531 521

FINNANSINNTEKTER OG FINANSKOSTANDER
Finansinntekter
Annen renteinntekt 13 839 34 120
Sum finansinntekter 13 839 34 120

ÅRSRESULTAT -550 350 -497 401

OVERFØRINGER OG DISPONERINGER
Overføring til annen egenkapital -550 350 -497 401
SUM OVERFØRINGER OG DISPONERINGER-550 350 -497 401

Leinstrand Idrettslag

Resultatregnskap



Note 2021 2020
EIENDELER
Fordringer
Kundefordringer 0 0
Andre kortsiktige fordringer 3 143 128 0
Sum fordringer 143 128 0

Bankinnskudd, kontanter o.l 3 717 404 4 444 582

Sum eiendeler 3 860 532 4 444 582

Egenkapital og gjeld
Opptjent egenkapital 4 3 196 563 3 196 564
Årets resultat -550 350

Kåre Vårvik Minnefond 5 42 000 42 000
Arnt Oust Minnefond 5 32 050 32 050

GJELD
Leverandør gjeld 0 16 540
Klubbkasser Fotball 8 79 769 101 578
Skyldig offentilige avgifter 6 39 900 55 250
Annen kortsiktig gjeld 7 1 020 600 1 000 600
Sum Gjeld 1 140 269 1 173 968

Sum Gjeld og Egenkapital 3 860 532 4 444 582

Leinstrand Idrettslag

BALANSE PR. 31.12.2021



Note 1 - Inntekt og fordringer
Inntekter bokføres etter kontantprinsippet.
Alle fakturaer inntektsføres når de betales
Utsendte krav som ikke er betalt inntektsføres når de blir betalt

Note 2 Driftskostander
Årets resultat er belastet med kr 1 060 000,- for
kostander knyttet til oppussing av kjelleren på Samfunnshuset
prosjektet med treningsrom og garderober er ikke ferdigstilt.

Note 3 Andre kortsiktige fordringer
Kr. 83 128 er regnskapsmessig underskudd på prosjektet med
regulering av tomt for ishall. Reguleringen er fullfinansiert av
Trondheim kommune. Alle inntekter og kostander er derfor 
tatt ut av regnskapet for 2021. Det er bevilget 1,5 mill

Budsjett Påløpt 2021
Tilskudd TK 1 500 000 750 000
Kostander 1 500 000 833 128
Resultat 0 -83 128
Rest tilskudd - 750 000,- er utebtalt som forskudd  i januar 2022

Kr. 60 000 er fakturert ikke betalt sponsorinntekt på Fotball
Er betalt i januar 2022

Note 4 Opptjent egenkapital
Opptjent egenkapital inkluderer årets resultat

Note 5 Kåre Vårviks Minnefond og Arnt Oust Minnefond
Kåre Vårviks minnefond ble opprettet i forbindelse med 
Kåre Vårviks bortgang og disponeres av Skøyteavdelinga

Arnt Ousts minnefond ble opprettet i forbindelse med 
Arnt Ousts bortgang og disponeres av Friidrettsavdelinga

Note 6 Offentlige Avgifter
Dete er MVA på utfakturert avgiftspliktig mva. Fradrag for inngående
mva gjøres gjennom mva kompensasjonen.

Note 7 Annen kortsiktig gjeld
Tilskudd til kunstgressbane på kr. 1 000 000,- med betingelser
Betinger at prosjektet startes og at pengene brukes
 i henhold til betingelser

Leinstrand Idrettslag

Noter



Forsskudd på tilskudd til skøyter på kr. 20 000,- er ført som gjeld
Tilskuddet er øremerket tur for avdelingen i februar 2022

Note 8 Klubbkasser fotball
Klubbkasser fotball er penger om det enkelte laget opptjener
gjennom ulike tiltak, og som de kan benytte til aktiviteter i 
laget. For å sikre god kontorll på aktivitetene  føres disse
i fotballavdelingens regnskap.
For å gi et korrekt bilde av avdelingens resultat ble det i 2019
endret prisnipp på dette og ført det opp som gjeld til lagene
i balansen.



REGNSKAP 2021

Hittil 2021 Bud 2021 2020 Hoved Fotball Skøyter Ski Friidrett Allidrett IdrettsukaTrim HallprosjektKjeller
INNTEKTER

30 Inntekter fra medlemmer 175 050 204 000 159 295 64 000 94 850 2 400 0 0 13 800 0 0 0 0
3010 Medlemsavgift 58 300 65 000 61 500 58 300
3020 Treningsavgift 116 750 139 000 97 795 5 700 94 850 2 400 13 800

31 Støtte tilskudd 925 824 905 000 1 226 656 473 268 197 475 77 727 22 935 2 082 89 337 15 000 10 000 0 38 000
3110 Tilskudd NIF / Olympiatoppen220 972 132 500 156 558 85 384 28 368 11 647 8 654 2 082 84 837
3120 Tilskudd Særforbund / krets 38 580 54 500 106 946 5 000 33 580
3130 Tilskudd Trondheim Kommune250 525 238 000 428 246 17 137 164 107 12 500 14 281 4 500 0 0 38 000
3160 Grasrotandelen Norsk tipping 99 331 130 000 128 919 99 331
3170 0 0 0
3180 Momskompensasjon 246 866 150 000 150 213 246 866
3190 Andre tilskudd 69 550 200 000 255 774 24 550 20 000 15 000 10 000

32 Dugnader 546 830 585 000 723 846 187 708 35 000 178 636 145 486 0 0 0 0 0 0
3210 Salgsdugnader 50 880 75 000 60 910 50 880
3220 Arbeids dugnader 69 400 25 000 51 949 66 900 2 500
3230 Hallvakter 0 0 13 500
3240 Idrettsbingo 77 756 80 000 81 624 77 756
3250 Parkering Skogly 137 986 90 000 87 754 137 986
3260 Salg lopper 210 808 310 000 348 709 120 808 35 000 50 000 5 000
3270 Kiosk oa. dugnader 0 0 74 060
3290 Salg lodd 0 5 000 5 340

33 Arrangement 107 474 103 000 113 470 0 14 755 30 667 7 800 650 6 413 44 200 2 988 0 0
3310 Startkontigent egne arr 85 519 76 000 79 565 24 607 7 700 650 6 413 44 200 1 948
3320 Kiosksalg egne arr 21 955 27 000 33 905 0 14 755 6 060 100 1 040

34 Sponsorinntekter 159 600 159 000 226 880 0 82 600 57 000 5 000 0 0 15 000 0 0 0
3410 Arenareklame 48 600 70 000 0 48 600
3420 Draktreklame 55 000 25 000 0 34 000 6 000 15 000
3440 Andre sponsorinntekter 56 000 54 000 203 000 51 000 5 000
3490 Annen spons / gaver 0 10 000 23 880 0

35 Utleie anlegg og utstyr 156 173 102 000 82 907 106 440 18 840 29 593 1 300 0 0 0 0 0 0
3510 Utleie Klubbhus / Skihytta 20 100 15 000 26 600 18 800 1 300
3520 Utleie baner / anlegg 18 840 12 000 9 800 18 840
3530 Utleie utstyr 15 000 12 000 10 400 15 000
3540 Slag Drakter / utstyr 102 233 63 000 36 107 87 640 14 593

38 Egenandeler 19 294 43 000 41 335 0 0 19 294 0 0 0 0 0 0 0
3810 Egenandel utstyr 1 500 0 11 421 1 500
3820 Egenandel reiser / arrangement17 794 43 000 29 914 17 794

0 0 0
SUM INNTEKTER 2 090 245 2 101 000 2 574 389 831 416 443 520 395 317 182 521 2 732 109 550 74 200 12 988 0 38 000

KOSTNADER



40 Kostnader dugnader 275 248 231 000 196 677 135 868 0 32 038 107 343 0 0 0 0 0 0
4010 Varekjøp til salgsdugnder 32 038 24 000 23 157 32 038 0
4020 Varekjøp kiosk mv dugnad 0 10 000 0
4030 Leie lokaler / utstyr dugnad 3 800 0 0 3 800
4040 Andre kostander dugnad 134 290 125 000 112 870 132 068 2 223
4050 Parkering Skogly - kostnad 105 120 72 000 60 650 105 120

41 Egne arrangement 89 782 65 000 80 770 14 808 21 512 32 643 2 059 84 2 133 5 680 10 863 0 0
4110 Varekjøp for salg egne arr 18 470 24 000 25 864 6 983 3 716 3 865 84 1 142 2 680
4120 Leie bane / utstyr arrangement14 363 5 000 8 645 500 3 000 10 863
4130 Premier egne arrangement 39 152 23 000 28 629 7 325 28 778 2 059 991
4140 Dommer / funksjonær kostnad17 796 13 000 17 633 17 796

60 Drift egne anlegg 1 355 207 2 138 000 1 931 315 58 469 111 196 29 195 57 936 0 0 0 0 0 1 098 411
6010 Vedlikehold / innkjøp lokaler763 600 1 550 000 1 611 132 35 829 7 669 13 973 0 706 129
6020 Vedlikehold / innkjøp baner 462 720 50 000 132 156 0 70 438 392 282
6030 Vedlikehold / innkjøp utstyr 39 586 445 000 110 918 15 617 21 347 2 623
6040 Elektrisitet 81 789 77 000 63 042 18 221 17 472 7 848 38 248
6050 Renovasjon 4 091 15 000 13 714 4 091
6060 Kommunale avgifter 3 420 1 000 354 328 3 092

62 Baneleie og kjøp drakter 400 070 297 000 372 729 60 900 207 851 119 416 0 0 1 000 10 904 0 0 0
6210 Leie Kletthallen 91 058 92 000 91 058 91 058
6220 Bane / hall leie 60 503 40 000 60 355 315 15 640 43 548 1 000
6240 Kjøp drakter og utstyr 248 509 165 000 221 316 60 585 101 153 75 868 10 904

63 Trening og konkurranser 313 881 453 000 326 154 0 76 677 150 767 12 495 4 792 29 050 40 100 0 0 0
6310 Lisenser 9 145 16 000 8 065 6 820 1 375 950
6320 Overganger 12 900 10 000 22 800 12 900
6330 Påmeldingsavgifter 63 061 128 000 72 999 43 194 16 415 360 3 092
6340 Reise og overnatting 83 666 120 000 116 735 81 656 2 010
6341 Bilgodtgjørelse 14 405 29 000 20 158 12 005 2 400
6342 Trenerhonorar 124 878 115 000 78 850 5 028 41 200 8 750 750 29 050 40 100
6360 0 0 0
6370 Samlinger 5 826 35 000 6 546 3 550 2 276

68 Kontorkostander 107 176 129 000 104 196 101 850 0 4 550 0 0 276 500 0 0 0
6810 Kontorkostader 14 950 13 000 9 474 14 049 626 276
6820 Telefon / Linjeleie 12 661 15 000 12 570 12 661 0
6830 Regnskapshonorar 48 575 60 000 49 164 48 575
6840 LIL avisa 23 065 30 000 23 875 23 065
6890 Gaver 7 924 11 000 9 113 3 500 3 924 500

74 Møter, kurs, kontigenter 23 078 30 500 18 752 280 8 563 0 12 235 2 000 0 0 0 0 0
7410 Kontigenter 19 635 10 500 14 735 5 400 12 235 2 000
7420 Kurs / møter 3 443 20 000 4 017 280 3 163

75 Forsikringer 70 536 65 000 55 665 41 182 29 354 0 0 0 0 0 0 0 0
7500 Forsikringspremie 70 536 65 000 55 665 41 182 29 354

78 Diverse 19 455 10 500 19 653 14 136 769 1 319 2 443 11 727 0 51 0 0
7810 Gebyrer / Avgifter 19 455 10 500 19 653 14 136 769 1 319 2 443 11 727 51
7820 Diverse kostander 0 0 0

Sum Kostnader 2 654 433 3 419 000 3 105 910 427 493 455 923 369 928 194 509 6 886 33 186 57 184 10 914 0 1 098 411

Driftsresultat -564 188 -1 318 000 -531 521 403 924 -12 403 25 389 -11 988 -4 154 76 365 17 016 2 075 0 ########

Renteinntekter 13 839 30 000 34 120 13 839

Årsresultat -550 349 -1 288 000 -497 401 417 763



Forslag til årsmøte i: Leinstrand idrettslag 2022 

Fra: Kjetil Gjøen 

Tittel på forslag: Søke om opptak til Norges 
kampsportforbund 

 
Forslag: 
 
Årsmøtet vedtar at Leinstrand IL skal søke om opptak i Norges kampsportforbund.  
 
 
Bakgrunn: 
Siden 2019 har det vært et prøveprosjekt med karatetilbud i Leinstrand IL. Tilbudet har vært rettet mot 
barn fra skolealder, og pr i dag er det 6 barn som har vært med siden starten og som trener en gang i 
uken. Grunnet pandemien har det ikke vært rekruttert nye utøvere de to siste årene. Tilbudet er tenkt 
utvidet både som familiekarate og tilbud for ungdom/ voksne dersom det viser seg å være interesse 
for dette. Karate har også vært med på idrettsuken til Leinstrand IL de to siste årene samt hatt 
treninger på allidretten for 5-8 åringer. 
 
Karatestilarten heter Wado Ryu som betyr «Fredens Vei». Stilarten er en av de fire store 
karatestilartene i verden. Selv om karate er en kampsport der det er fokus på utvikling av teknikker 
som slag, spark, blokkeringer og fellinger, er det viktigste fokuset likevel selvforsvar. Vi trener etter et 
prinsipp som heter «Karate Ni Sentenashi» som betyr at en karateutøver aldri skal angripe først 
hverken fysisk eller psykisk. Stilarten konkurrerer etter WKF-regelverket som er det samme 
regelverket som er godkjent av IOC som offisielt karate-regelverk. I Norge er de fleste klubbene som 
trener Wado Ryu tilknyttet stilartsorganisasjonen Wado International Karate do Federation Norge 
(WIKF Norge). Et krav for å være del av WIKF er at klubbene også må være tilsluttet Norges 
kampsportforbund. 
 
Med bakgrunn i prøveprosjektet ønskes det at Leinstrand IL søker om å bli tatt opp i Norges 
Kampsportforbund som er et særforbund under NIF. Det vil gi medlemmene mulighet for å kunne 
konkurrere innen karate, og en vil ha nødvendige forsikringer for medlemmene fra de fyller 13 år. Et 
opptak til Norges Kampsportforbund vil også gi mulighet til senere å søke om å bli tatt opp som klubb i 
stilartsorganisasjonen Wado International karate do Federation Norge (WIKF Norge) for å sikre 
muligheter for graderinger. 
 
Videre prosess etter et vedtak om å søke opptak til Norges Kampsportforbund vil være å sende 
søknad sammen med vedtaket til Trøndelag idrettskrets som formidler søknad videre til 
Kampsportforbundet. Dersom klubben blir tatt opp, må det årlig leveres liste på antallet som trener 
karate i Leinstrand IL.  
 
Selv har jeg trent karate i over 30 år, og har 4. dan svart belte. Jeg har godkjent trener 1 gjennom 
kampsportforbundet og i tillegg til å være hovedinstruktør i Lilleby Karateklubb i Trondheim sentrum, 
bistår jeg også med instruksjon og graderinger i Byafossen karateklubb på Steinkjer i lys av å være 
høyest gradert innen WIKF-karate i Midt-Norge. Jeg sitter også i styret for stilartsorganisasjonen WIKF 
Norge. Fra tidligere har jeg ett EM-gull og to EM-bronser i WIKF karate samt en bronse i det offisielle 
all-style NM i karate. 
 
Ringvål 17.2.2022 
 
 
 
 
Kjetil Gjøen  



Forlag til årsmøtet i: Leinstrand idrettslag 2022

Fra: 

Tittel på forslag: Oppstart organisert fotballtrening

Forslag:  

Ønsker å fremme et forslag om at barna i LIL skal ha et organisert fotballtilbud fra 

våren det året de begynner på skolen.

Begrunnelse:

I de fleste andre idrettslag har barn et tilbud om organisert fotballtrening/sonespill 

fra våren av det året de begynner på skolen. Slik ønsker jeg at det skal være i LIL også.

Leinstrand 17.02.20222

--------------------------------

Amund Bredeli



Forlag til årsmøtet i: Leinstrand idrettslag 2022

Fra: 

Tittel på forslag: Vintertrening for de yngste 

Forslag:  

Ønsker at det skal åpnes for vinterfotballtrening for de yngste 

Begrunnelse:

Vi ser at svært mange av bygdas fotballspillere har fotball som eneste aktivitet. Da 

mener jeg det er uheldig at de ikke får drive aktiviteten sin på vinteren. Vi som 

trenere skal selvfølgelig oppfordre til annen idrett i vinterhalvåret.

Leinstrand 17.02.20222

--------------------------------

Amund Bredeli



Sak 10: Innkomne saker  

Innstilling fra styret på sak nr 10.1: 
Styret innstiller på at årsmøtet vedtar at Leinstrand IL skal søke om opptak i Norges 
kampsportforbund. 

Styret innstiller på at denne gruppen inntil videre legges inn under Allidretten. En eventuell 
opprettelse av egen avdeling for Karate må det jobbes videre med, og eventuelt vedtas på et 
senere årsmøte. 

 

Innstilling fra styret på sak nr 10.2 og 10.3: 

Styret registrerer intensjonen i forslagene. Når det gjelder organiseringen av den sportslige 
aktiviteten og detaljene i oppstart og treningstider er dette saker som bør ligge hos styret og 
avdelingen gjennom årsplan for barneidretten og sportslige planer i avdelingene. Styret innstiller på 
at forslaget ikke vedtas som årsmøtevedtak. Styret følger opp det som kommer frem i diskusjonen 
fra årsmøtet i sin behandling av den sportslige aktiviteten fremover. 

  



Sak 11: Fastsette medlemskontingent og treningsavgifter, eller gi fullmakt til å fastsette 
treningsavgifter 

Det innstilles på at medlemskontingenten holdes uendret på kr 100 pr medlem. 

 

Når det gjelder treningsavgifter ber styret om at styret gis fullmakt til å godkjenne treningsavgifter 

etter innspill fra de enkelte avdelingene ut fra avdelingenes budsjett / økonomi. 

  



BUDSJETT 2022

Bud 2022 2020 2021 Hoved Kjeller Fotball Skøyter Ski Friidrett Allidrett Idrettsuka

INNTEKTER
30 Inntekter fra medlemmer 273 800 159 295 175 050 60 000 30 000 155 000 15 000 0 0 13 800 0

3010 Medlemsavgift 60 000 61 500 58 300 60 000
3020 Treningsavgift 213 800 97 795 116 750 30 000 155 000 15 000 13 800

31 Støtte tilskudd 677 000 1 226 656 1 695 824 395 000 30 000 145 000 40 000 15 000 2 000 50 000 0
3110 Tilskudd NIF / Olympiatoppen117 000 156 558 220 972 80 000 20 000 10 000 5 000 2 000
3120 Tilskudd Særforbund / krets 75 000 106 946 76 580 5 000 20 000 50 000
3130 Tilskudd Trondheim Kommune155 000 428 246 962 525 15 000 120 000 10 000 10 000
3160 Grasrotandelen Norsk tipping100 000 128 919 99 331 100 000
3170 0 0 0
3180 Momskompensasjon 200 000 150 213 246 866 200 000
3190 Andre tilskudd 30 000 255 774 89 550 30 000

32 Dugnader 472 500 723 846 546 830 125 000 0 40 000 180 000 127 500 0 0 0
3210 Salgsdugnader 50 000 60 910 50 880 50 000
3220 Arbeids dugnader 27 500 51 949 69 400 25 000 2 500
3230 Hallvakter 0 13 500 0
3240 Idrettsbingo 80 000 81 624 77 756 80 000
3250 Parkering Skogly 120 000 87 754 137 986 120 000
3260 Salg lopper 195 000 348 709 210 808 100 000 40 000 50 000 5 000
3270 Kiosk oa. dugnader 0 74 060 0
3290 Salg lodd 0 5 340 0

33 Arrangement 33 000 113 470 104 892 0 0 15 000 10 000 2 000 0 6 000 0
3310 Startkontigent egne arr 18 000 79 565 82 937 10 000 2 000 6 000
3320 Kiosksalg egne arr 15 000 33 905 21 955 15 000

34 Sponsorinntekter 193 000 226 880 111 600 0 0 112 000 64 000 17 000 0 0 0
3410 Arenareklame 79 000 0 24 600 67 000 12 000
3420 Draktreklame 109 000 0 31 000 45 000 64 000
3440 Andre sponsorinntekter 0 203 000 56 000
3490 Annen spons / gaver 5 000 23 880 0 5 000

35 Utleie anlegg og utstyr 91 300 82 907 156 173 45 000 0 20 000 25 000 1 300 0 0 0
3510 Utleie Klubbhus / Skihytta 6 300 26 600 20 100 5 000 1 300
3520 Utleie baner / anlegg 20 000 9 800 18 840 20 000
3530 Utleie utstyr 12 000 10 400 15 000 12 000
3540 Slag Drakter / utstyr 53 000 36 107 102 233 40 000 13 000

38 Egenandeler 22 600 41 335 19 294 0 0 0 20 000 0 0 2 600 0
3810 Egenandel utstyr 0 11 421 1 500
3820 Egenandel reiser / arrangement22 600 29 914 17 794 20 000 2 600

0 0 0
SUM INNTEKTER 1 763 200 2 574 389 2 809 663 625 000 60 000 487 000 354 000 162 800 2 000 72 400 0

KOSTNADER



40 Kostnader dugnader 127 500 196 677 275 248 8 000 0 0 27 000 92 500 0 0 0
4010 Varekjøp til salgsdugnder 27 000 23 157 32 038 27 000
4020 Varekjøp kiosk mv dugnad 4 000 0 0 4 000
4030 Leie lokaler / utstyr dugnad 4 000 0 3 800 4 000
4040 Andre kostander dugnad 2 500 112 870 134 290 2 500
4050 Parkering Skogly - kostnad 90 000 60 650 105 120 90 000

41 Egne arrangement 84 000 80 770 89 782 15 000 0 40 000 20 000 1 000 0 8 000 0
4110 Varekjøp for salg egne arr 33 000 25 864 29 333 10 000 15 000 8 000
4120 Leie bane / utstyr arrangement 0 8 645 3 500
4130 Premier egne arrangement 26 000 28 629 39 152 5 000 20 000 1 000
4140 Dommer / funksjonær kostnad25 000 17 633 17 796 25 000

60 Drift egne anlegg 698 000 1 931 315 2 188 335 59 000 400 000 100 000 18 000 116 000 0 5 000 0
6010 Vedlikehold / innkjøp lokaler505 000 1 611 132 1 596 728 35 000 400 000 70 000
6020 Vedlikehold / innkjøp baner 50 000 132 156 462 720 50 000
6030 Vedlikehold / innkjøp utstyr 48 000 110 918 39 586 30 000 10 000 3 000 5 000
6040 Elektrisitet 86 000 63 042 81 789 18 000 20 000 8 000 40 000
6050 Renovasjon 5 000 13 714 4 091 5 000
6060 Kommunale avgifter 4 000 354 3 420 1 000 3 000

62 Baneleie og kjøp drakter 283 000 372 729 400 070 40 000 0 172 000 65 000 0 0 6 000 0
6210 Leie Kletthallen 92 000 91 058 91 058 92 000
6220 Bane / hall leie 36 000 60 355 60 503 30 000 6 000
6240 Kjøp drakter og utstyr 155 000 221 316 248 509 40 000 80 000 35 000

63 Trening og konkurranser 364 500 336 258 313 881 0 0 106 000 207 000 16 500 5 000 30 000 0
6310 Lisenser 17 000 8 065 9 145 12 000 3 000 2 000
6320 Overganger 6 000 22 800 12 900 6 000
6330 Påmeldingsavgifter 94 500 72 999 63 061 40 000 50 000 1 500 3 000
6340 Reise og overnatting 92 000 116 735 83 666 90 000 2 000 0
6341 Bilgodtgjørelse 40 000 20 158 14 405 25 000 15 000
6342 Trenerhonorar 105 000 78 850 124 878 25 000 40 000 10 000 30 000
6360 0 0 0
6370 Samlinger 10 000 16 650 5 826 10 000

68 Kontorkostander 138 000 104 196 107 176 127 000 0 5 000 5 000 0 0 1 000 0
6810 Kontorkostader 23 000 9 474 14 950 15 000 5 000 2 000 1 000
6820 Telefon / Linjeleie 13 000 12 570 12 661 13 000
6830 Regnskapshonorar 65 000 49 164 48 575 65 000
6840 LIL avisa 30 000 23 875 23 065 30 000
6890 Gaver 7 000 9 113 7 924 4 000 3 000

74 Møter, kurs, kontigenter 45 600 18 752 23 078 0 0 21 600 5 000 12 000 2 000 5 000 0
7410 Kontigenter 20 600 14 735 19 635 6 600 12 000 2 000
7420 Kurs / møter 25 000 4 017 3 443 15 000 5 000 5 000

75 Forsikringer 85 000 55 665 70 536 45 000 0 40 000 0 0 0 0 0
7500 Forsikringspremie 85 000 55 665 70 536 45 000 40 000

78 Diverse 22 000 19 653 19 455 15 000 0 1 000 1 500 2 500 0 2 000 0
7810 Gebyrer / Avgifter 22 000 19 653 19 455 15 000 1 000 1 500 2 500 2 000
7820 Diverse kostander 0 0 0

Sum Kostnader 1 847 600 3 116 014 3 487 561 309 000 400 000 485 600 348 500 240 500 7 000 57 000 0

Driftsresultat -84 400 -541 625 -677 898 316 000 -340 000 1 400 5 500 -77 700 -5 000 15 400 0

Renteinntekter 10 000 34 120 13 839 0

Årsresultat -74 400 -507 505 -664 059 316 000



 
 

 

Sak 14.4 Valgkomite 

Iht. vedtektene skal styret innstille på medlemmer til ny valgkomite: 
 
Innstilling fra styret legges frem på årsmøtet. 
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